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Dato:    Mandag 25. Jan. 2021 17.00 – 19.30 
 
Sted:   Teams/Ullevål 
  
Innkalt av:  Morten 
 
Referent:  Pål 
 
På Ullevål:   
 
På Teams: Morten Søgård (President), Dagfinn Loen, Stål Talsnes, Ståle Rian, Henriette Helgevold, Grethe Brenna, Bettina 

Haslev Nordbye, Rune Lorentsen, Kjetil West, Marte Mari Moen Bekken 
 
Fravær: 

 
 

Sak.nr.  Action Hvem Når 

Sak nr. 1 
Godkjenning av møtereferat fra 23.11.2020 
 

 
Generalsekretær distribuerer møtereferat for 
underskrift av styret. 
 

 
Pål 

 

Sak nr. 2 
Godkjenning av dagsorden 

Stål på søknad fra Oppdal 
Bettina på søknad fra Lillehammer 
Stål på søknad fra Bygdøy 
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Sak.  3 Anlegg 
Fredrikstad Arildsborg i planleggingsfasen 
 
 
Åsane Bergen  under bygging 
 
 
 
Stavanger Ishall 
Lagt is på 2 baner. Jan Nilsen fortsatt sykemeldt 
 
 
 
Lørenskog Kommune 
Ingen fremdrift. 
 
 
Søknad fra Bygdøy CC om hallfondet om tilskudd til 
renovering av tak.  
Bygdøy har sendt inn god søknad til KUD for støtte 
fra tippemidler.  
Bygdøy har fått positive tilbakemeldinger fra KUD 
på søknaden og det vil være positivt for søknaden 
at NCF også er med på spleiselaget. 

 
Gjøres noen siste endringer på tegninger 
Planlagt byggestart i August 
 
Steiner og IceBoss bestilt. 
Hack to Hack vurderes 
 
 
 
Sendt søknad til Stavanger Kommune 
Idrettsavdelingen om tillatelse for Parautøvere på 
landslaget. 
 
 
NCF tar møte med initiativtagere når situasjonen 
tillater det 
 
Hallfondet’s formål er i følge retningslinjene å 
stimulere til videre utvikling og bygging av nye anlegg 
i Norge – ref. punkt 8 i Anleggspolitisk Plan  
Vi er som sådan positive til søknaden fra Bygdøy, 
men vår innstilling er derfor at et evt tilskudd ikke 
skal komme fra Hallfondet.  
Anleggsfondet er til for å gi nye anlegg fødselshjelp. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pål, Dagfinn 
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Anleggsutvalget skal se på retningslinjene for en 
bredere bruk av hallfondet 
 
AU fikk mandat til å bevilge inntil kr. 75.000.- 
 
 
Anleggsutvalget sammen med Markedsutvalget lager 
en database med presentasjon av curlinghallene  
 
 

 
 
 
Morten, 
Dagfinn og Pål 

Sak 4 Økonomi 
God likviditet 
Foreløpig overskudd i 2020 mot budsjett 
 kr. 2.125.759.- 
 
 
 

 
 
Gjennomgang av gamle utestående poster 
 
Sjekke med NIF og andre sammenlignende 
Særforbund om erfaringstall eller mal på størrelse på 
en økonomisk buffer. 
 
Bettina lage en økonomirapport som oversendes 
styret 

 
 
Bettina og Pål 
 
Pål 
 
 
 
Bettina 

 

Sak 5  Ny strategiplan 2019-2022 
Utvide strategiplan til 2024 
 
 
 

 
Tas opp på Årstinget 
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Sak 6 Saker fra NIF 
Tippemidlene for 2021 ble for særforbundene 
Økt med 10 millioner til kr. 276 millioner. 
 
Digitaliseringsprosjektet har blitt dyrere enn hva 
NIF opprinnelig la til grunn og NIF ba 
Særforbundene om en ekstra andel på 3,6 
millioner noe som innebærer ca kr. 24.000.- på NCF 
 
Idrettstinget 2021 skal avholdes på Scandic 
Flesland Bergen 28.-30. Mai 2021. 
Det planlegges foreløpig fysisk fremmøte. 
Forlag til saker som skal tas opp sal være inne 
innen 28. Januar 2021 
En av de viktigste sakene de kommende årene vil 
være maktfordelingen på idrettstinget. NIF har 
nedsatt en arbeidsgruppe med Alf Hildrum som 
leder for å utrede Idrettstingets sammensetning og 
representantfordeling. 
Kartleggingsskjema er sendt til Særforbund og 
Idrettskretser 
 
Generalsekretær i NIF Karen Kvalevåg slutter 
30.06.21 
 

 
 
 
 
Gen.sekretær fikk fullmakt til godkjenne NCF sin 
andel. 
 
 
 
NCF har en representant med stemmerett. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
AU svarer på skjema i møte 01. Februar 

 
 
 
 
Pål 
 
 
 
 
Morten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Morten, 
Dagfinn og Pål 
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Sak 7 Markedsutvalget 
Vel gjennomført Webinar 
Markedsutvalget har hatt sitt første møte og 
fordelt arbeidsoppgaver. 
Gjennomgått innspill fra Webinar. 

 
Siw Heimdal lager strategidokument 
Ronny Iversen lager en sponsor presentasjon. 
Legges frem for styret på styremøte i Mars. 
Har felles møte under NorgesCup 05.-07. Feb. på 
Lillehammer. 
 
. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

Sak 8 Korona 
Smittereglene endres på kort varsel. 
NCF skal følge med på utviklingen og holde seg 
innenfor reglene. 
NCF informerer de berørte utøvere og klubber når 
reglene endres nasjonalt. 
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Sak 9 Rekruttering og Klubbutvikling 
Søknader om rekruteringsmidler og rapport om 
utviklingstiltak har kommet fra: 
Lillehammer CK 
Oppdal CK 
Trondheim CK 
Jar CK  (Uten summer) 
 
 

 
AU går igjennom søknader på møte 01. Februar og 
kommer med en innstilling til styret. 

 
 
 

 

Sak 11 Sportslig 
Thomas Ulsrud er syk og er ikke tilgjengelig for spill 
på det norske landslaget.  
Uttakskriteriene for VM laget er gjort om til 
enkeltmannsuttak. Minera Skifer er blitt uttatt til å 
representere Norge i VM 2021. 
 
Rekrutteringslandslag. 
NCF har søkt midler fra OLT om langsiktig 
utviklingsprosjekt. Dette har vi kalt 
rekrutteringslandslag. 
Prosjektet skal fokusere på utøvere etter 
videregående skole og frem mot seniorlandslag, 
utvikling av nye trenere i regioner. 
NCF fikk kr. 300.000.- i fem år til prosjektet. 
 

 
Steffen Walstad har blitt spurt om å ta Thomas 
Ulsrud`s plass på laget.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styret vedtok å finne kr. 125.000.- i 2021 og kr. 
100.000.- de neste 4 årene for å fullfinansiere 
prosjektet. 
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Prosjektet deles opp i 2 regioner: Trøndelag og 
Innlandet/Oslo. 
Prosjektleder Thomas Løvold 
Regiontrener Trøndelag: Bjørn Tore Elvevold 
Regiontrener Innlandet: Stein Erik Johansen 
 
Ekstra fokus på jenter. 
 
 
 
Universiaden i Luzern Sveits er foreløpig utsatt til 
desember 2021. 
 

 
Oppstart August 2021 
2 samlinger i året i Norge 
1 samling i Sveige/Skottland i året 
1 turnering med utvalgte utøvere i året. 
Ukentlig oppfølging av Regiontrenere og utøvere. 
Noe egenandeler må påregnes for utenlandsturer. 
 
 
 
Påmelding av både gutte-og jentelag. 
Klargjøre regler for påmelding. 
Kan utøvere som var kvalifisert til Universiaden i 
Januar fortsatt delta hvis de har gjort ferdig skolen 
eller har blitt for gamle. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pål 
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NESTE  STYREMØTE :  23. Mars 2021 kl. 17.30 – 19.30    AU møte: 01. Februar kl. 17:00 
 
             
 
 

Morten Søgård  Dagfinn Loen     Stål Talsnes             Bettina Haslev Nordbye          Ståle Rian             Henriette Helgevold 

President            Visepresident              Styremedlem                 Styremedlem              Styremedlem               Styremedlem 

SAK 12 Eventuelt 
Dag Tveter gikk bort nyttårsaften  
 
NCF Ting 
Prøve å holde fysisk Ting 
Dato: 11.-13. Juni  
Sted: Lillehammer 
 
 
 
 
 
EM 2021 Lillehammer 
Økonomisk støtte fra KUD, Fylke og Kommune 
kommet inn. 
 

 
Legge ut minneord på curling.no 
 
 
 
Lillehammer sjekker hotellkapasitet på Lillehammer 
Hotell. 
Invitasjon senest 2 mnd. før :  11. April 
Forslag til saker om skal tas opp på tinget: 4 uker. 
Påmelding av delegater: 4 uker. 
Utsendelse av Tingpapirer: 2 uker. 
 
Møter i Org.kommite hver 14 dag. 
Engasjert og dedikert gruppe 
Rekruttering av frivillige starter snart. 
 

 
Pål 

 


